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  PROTOKÓŁ  Nr XVII/ 2008  
 

z przebiegu XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 24 stycznia 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Zastępcę Burmistrza Ewę Omelczuk, 
Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik oraz pozostałych 
przybyłych  i  otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. 
Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 10 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
Maria Dobry 
Dariusz Drosik 
Marcin Kumke 
 
Rada Miejska minutą ciszy uczciła pamięć ofiar katastrofy wojskowego samolotu 
transportowego, który rozbił się wczoraj w okolicach Mirosławca . 
 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Krzysztofa Krzywaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Krzysztofa Krzywaka f unkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 10 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Krzysztof Krzyw ak. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego za 2007 rok 
9. Planowanie przestrzenne w zakresie rozwoju gminy na lata 2008-2015 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2007 rok 
11. Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie przyjęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku 
b/   w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe 

miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od 
nieruchomości w Gminie Zbąszynek 
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12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zaproponowała następujące zmiany do porządku 
obrad:  
1. wycofanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy 
Zbąszynek do 2010 roku ze względu na konieczność dopracowania celów operacyjnych 
ujętych w Strategii, 
2. wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i w 
budŜecie gminy na 2008 rok, z uwagi na zawarte porozumienie dot. powstania centrum 
kształcenia na wsiach 
W trakcie zgłaszanych propozycji zmian do porządku obrad na salę obrad przybyli radni  Sylwester 
Budych oraz radny Ryszard Dembniak zwiększając tym samym liczbę obecnych radnych do 12. 
  
- za wprowadzeniem powy Ŝszych zmian do porz ądku obrad głosowano jednogło śnie.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego za 2007 rok 
9. Planowanie przestrzenne w zakresie rozwoju gminy na lata 2008-2015 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2007 rok 
11. Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe 

miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od 
nieruchomości w Gminie Zbąszynek 

b/   w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok. 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 

Z uwagi na nieobecność Burmistrza Jana Mazurka podczas sesji (Burmistrz brał udział w 
otwarciu nowej Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie), informację z działalności 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawiła Zastępca Burmistrza Ewa Omleczuk 
/informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
Zastępca Burmistrza poinformowała równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 22 grudnia 2007 r. do 24 stycznia 2008 r. - stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 

Zgłoszono nast ępujące interpelacje i zapytania: 
Radny Andrzej Budych zgłosił: 

1. jak daleko jest posunięta sprawa reklamacji dot. oczyszczalni ścieków? 
2. w kwestii zaległych kar za odprowadzanie ścieków – jak wygląda sytuacja i czy są 

realne szanse na ich umorzenie? 
 

Radny Wojciech Półtorak  w imieniu rady sołeckiej podziękował za złoŜenie projektu na 
centrum kształcenia w Kosieczynie, następnie zgłosił zapytania: 

1. kiedy nastąpi oficjalne otwarcie centrum kształcenia? 
2. odnośnie poŜaru, który miał miejsce w dzień Wigilii – jaka pomoc została udzielona 

poszkodowanej rodzinie? 
 

Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy w momencie składania wniosku o powstanie 
centrum kształcenia na wsiach brana była pod uwagę Szkoła Podstawowa w Dąbrówce 
Wlkp. i czy to prawda, Ŝe szkoła ta zrezygnowała z takiej formy zagospodarowania budynku? 
 
 
Do pkt.8  
 
 

Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Planu Inwest ycyjnego za 2007 rok 
 

Kierownik RIT Hubert Cichy  przedstawił informację z wykonania WPI za 2007 rok w treści 
przedstawionej na posiedzeniach Komisji Stałych w styczniu br. 
 
 
Do pkt. 9  
 

Planowanie przestrzenne w zakresie rozwoju gminy na  lata 2008-2015 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy  poinformował, Ŝe temat został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniach Komisji. W temacie planowania przestrzennego obowiązuje studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Kierownik zapewnił, Ŝe nie 
ma w naszej gminie problemów, by zlokalizować nowe inwestycje czy budownictwo 
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wielorodzinne. W uzupełnieniu inspektor Tadeusz CzyŜ poinformował, Ŝe strefa przemysłowa 
jest bardzo dobrze przygotowana, po czym wskazał na mapie studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego tereny przeznaczone po potrzeby przemysłu. 
Ponadto poinformował, Ŝe gmina posiada równieŜ tereny pod budownictwo wielorodzinne, 
które wskazał na mapie studium. Obie strefy, zdaniem inspektora T. CzyŜa, świadczą o 
rozwoju gminy.  
W uzupełnieniu do tematu planowania przestrzennego głos zajął projektant Pan Zbigniew 
Ciebiera z Zielonej Góry. Na wstępie przedstawił krótką historię kanalizacji Zbąszynka i jej 
ówczesny podział na tzw. część północną i część południową. Podsumowując przedstawił 
własną koncepcję uporządkowania gospodarki ściekowej na naszym terenie, która miałaby 
na celu zabezpieczenie odbiornika koło Kosieczyna oraz zabezpieczenie oczyszczalni 
ścieków, do której spływałyby tylko ścieki sanitarne.  
Pan Zbigniew Ciebiera  zasygnalizował takŜe problem kanalizacji deszczowej w obrębie 
strefy przeznaczonej na budownictwo wielorodzinne, zbudowany tam kanał nie jest 
dostosowany przekrojem do wielkości powierzchni terenu. Przedstawiony problem, jak 
stwierdził projektant, koniecznie naleŜałoby rozwiązać kompleksowo na przyszłość dla 
potencjalnych inwestorów, którzy zamierzaliby zlokalizować się na tych terenach. 
Na zakończenie Pan Zbigniew Ciebiera podziękował za dobrą współpracę z pracownikami 
RIT-u i firmą PKP. 
Radny Krzysztof Krzywak  stwierdził, Ŝe ma obawy, czy RIT kadrowo jest w stanie spełnić 
wszystkie zadania inwestycyjne, sygnalizując iŜ moŜe naleŜałoby wzmocnić Referat kadrowo 
i finansowo. Ponadto zasugerował, by nazwać go Referatem Rozwoju i Infrastruktury. 
Kierownik RIT Hubert Cichy  zaznaczył, Ŝe według szacunków kwestia rozwiązania 
problemu gospodarki ściekowej na wsiach to koszt 16 mln zł, a pozostaje jeszcze miasto.  
Radny Wojciech Półtorak  w odniesieniu do problemu kanalizacji deszczowej zgłoszonego 
przez projektanta zapytał, czy to oznacza, Ŝe firmy z Poznania źle projektują? 
W odpowiedzi Pan Zbigniew Ciebiera wyjaśnił, Ŝe jest to stary kanał od początku 
nieprawidłowo zaprojektowany, obecnie działający ale naleŜałoby rozwiązać problem 
kompleksowo, poniewaŜ jak stwierdził projektant cząstkowe rozwiązania nie dają efektów.  
Radny Krzysztof Krzywak  podkreślił, jak wielką determinacją trzeba się wykazać aby 
sprostać postawionym zadaniom, moŜe potrzeba całkowicie innych rozwiązań a przede 
wszystkim kontroli zbędnego wydatkowania środków.  
 
Do pkt. 10  

Sprawozdanie z działalno ści Komisji Rewizyjnej za 2007 rok 
 

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Andrzej Budych  odczytał sprawozdanie  z 
działalności Komisji Rewizyjnej za 2007 rok /sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/. 
W odniesieniu do przedstawionego sprawozdania radny Wojciech Półtorak zgłosił 
następujące uwagi: 

1. dlaczego nie wymieniono w sprawozdaniu przeprowadzonej kontroli w sprawie 
zamówień publicznych usług świadczonych przez SKR Kosieczyn? 

2. dlaczego Komisja wybiórczo podeszła do kontroli placówek oświatowych i 
zatuszowała sprawę I Gimnazjum w Zbąszynku dot. podpisania umowy z firmą 
hiszpańską, 

3. jak ma się zapis w sprawozdaniu odnośnie pracy poprzedniego geodety do obecnej 
sytuacji, gdzie nowy geodeta pracować powinien zgodnie z umową do końca roku a 
do tej pory pracuje? 
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Do pkt. 11  
 

Podjęcie uchwał 
 
a/. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie określenia 
warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z 
nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek, 
podkreślając przy tym wprowadzone zmiany ustalone podczas posiedzeń Komisji Stałych 
oraz wynikłe po uzgodnieniach z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentów.  
Radny Krzysztof Krzywak przypomniał, Ŝe projekt uchwały był przerabiany dosyć długo. 
Według radnego korzystniejsze warunki dla przedsiębiorców przedstawiała poprzednia 
uchwała. Z informacji, które usłyszał radny dotychczasowo stosowane zasady gwarantowały 
większy procent umorzenia. Ponadto radny poddał pod wątpliwość kwestię czy rzeczywiście 
nie moŜe obowiązywać juŜ dotychczasowa uchwała, czy nie jest wprowadzany w błąd. Jego 
zdaniem naleŜałoby kontynuować zapisy w obowiązującej uchwale. 
W odniesieniu do wątpliwości radnego Krzysztofa Krzywaka Zastępca Burmistrza Ewa 
Omelczuk odczytała pismo z Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, z którego 
wynikało, Ŝe po wejściu w struktury Unii Europejskiej dotychczasowa uchwała nie moŜe 
stanowić podstawy do udzielania pomocy w formie umorzeń /kopia pisma stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu/. Ponadto Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe projekt 
uchwały jest podyktowany równieŜ wnioskiem z Komisji Rewizyjnej odnośnie zbyt duŜej 
wielkości udzielonych umorzeń, a uchwała daje moŜliwość udzielenia pomocy w sposób 
jasny i czytelny. 
Radny Wojciech Półtorak  odnosząc się do projektu uchwały poinformował, Ŝe uchwała 
obowiązuje w kilku miejscowościach i gwarantuje pełną przejrzystość i jasność w udzielaniu 
tego typu pomocy. Ponadto poinformował, Ŝe zbierając opinie radców i kolegiatów z RIO nie 
ma do uchwały zastrzeŜeń, pomoc jest daleko idąca i sprawiedliwa. 
Radny Krzysztof Krzywak  stwierdził, Ŝe nie podwaŜa uczciwości, prostolinijności i 
otwartości uchwały, ale był zdania, Ŝe jest mniej rozwojowa dla przedsiębiorców w naszej 
gminie. Ponadto zauwaŜył, Ŝe niekiedy potrzeba działań niekonwencjonalnych, by 
przyciągnąć na nasz teren inwestorów. Dodał równieŜ, Ŝe dla Burmistrza uchwała jest 
najbardziej spokojna, ale moŜe się okazać, Ŝe w ogóle nikt z niej nie skorzysta.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przychylił się do opinii radnego Krzysztofa Krzywaka.  
Następnie przeprowadzono głosowanie: 
Rada Miejska w obecności 12 radnych – 6 głosami „za”, 4 głosami „przeciw”  i 2 głosami 
wstrzymującymi podjęła uchwałę Nr XVII/1/2008 w sprawie określenia warunków udzielenia 
pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w 
zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVII/1/2008 w sprawie okre ślenia warunków udzielenia pomocy de minimis na 
utworzone nowe miejsca pracy zwi ązane z now ą inwestycj ą w zakresie zwolnie ń z 
podatku od nieruchomo ści w Gminie Zb ąszynek została podj ęta  przy 6 głosach „za”, 
4 głosach „przeciw”  i 2 głosach wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 8  do 
niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i  w 
budŜecie gminy na 2008 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe projekt uchwały nie był przedstawiany 
na posiedzeniach Komisji i został przedstawiony tylko na posiedzeniu Konwentu w dniu 
23.01.2008r., zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 
zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych - 12 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVII/2/2008 w 
sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVII/2/2008 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i  w bud Ŝecie gminy na 2008 rok  
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt.12  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe Komisja Gospodarki i BudŜetu 
wystąpiła z wnioskiem do Pani Skarbnik o ocenę finansową moŜliwości zaciągnięcia kredytu 
na modernizację ciągu ulic: Sportowa, Topolowa i Mała. 
Po wspólnych ustaleniach między Przewodniczącym Komisji Gospodarki i BudŜetu i Panią 
Skarbnik postanowiono przedstawić odpowiedź na powyŜszy wniosek na najbliŜszym 
posiedzeniu Komisji Gospodarki i BudŜetu. 

 
W odpowiedzi na interpelację radnego Andrzeja Budycha odnośnie reklamacji w sprawie 
oczyszczalni ścieków Kierownik RIT Hubert Cichy poinformował, Ŝe gmina ma projekt 
porozumienia trójstronnego, do spotkania ma dojść w przyszły wtorek. Jak poinformował 
Kierownik, jest to według prawników najlepsza droga, dzięki której uniknie się zerwania 
wszelkich rozmów. Kierownik RIT zwrócił uwagę, Ŝe gmina moŜe się sądzić 3 lata lub dłuŜej 
ale tym sposobem odcinamy sobie drogę do jakichkolwiek rozmów, które obecnie jeszcze 
trwają. Firma ESKO przedstawiła program ratowania obiektu, został zamontowany dozownik, 
który dozuje koagulant glinowy. Urządzenie zamontowane jest od tygodnia, plamy na filtrze 
zanikły i ściek na osadniku wstępnym jest zdecydowanie czystszy. Kierownik RIT 
zasygnalizował jednak, Ŝe to rozwiązanie ma teŜ swoje wady, którą  jest wysoki koszt 
koagulatu. Ponadto Kierownik RIT poinformował, Ŝe wystąpił równieŜ problem 
sprecyzowania pozwu do Sądu, poniewaŜ nie moŜna określić szkody, gdyŜ oczyszczalnia 
cały czas funkcjonuje. 
 
W odpowiedzi na interpelację dot. zaległych kar za odprowadzanie ścieków Zastępca 
Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, iŜ nie uczestniczyła w spotkaniach dotyczących 
powyŜszego tematu, więc trudno się jej odnieść się do zapytania. 
 
Obecny na sesji Kierownik ZUK Piotr Mazur  poinformował, Ŝe decyzją Marszałka 
Województwa Lubuskiego kwota zaległości została rozłoŜona na raty. W odniesieniu do 
tematu Kierownik ZUK odczytał harmonogram ustalający terminy płatności kolejnych rat oraz 
przedstawił stanowisko Marszałka dot. umorzenia zaległości oraz jego uzasadnienie /pismo 
określające harmonogram oraz stanowisko Marszałka stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu/. 
Radny Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, Ŝe naleŜałoby kontynuować rozmowy dot. umorzenia 
zaległych kar, poniewaŜ z treści decyzji Marszałka nie wynika jednoznacznie, Ŝe nie jest to 
moŜliwe.  

 
W odpowiedzi na zapytania radnego Wojciecha Półtoraka kiedy nastąpi oficjalne otwarcie 
centrum kształcenia na wsiach Zastępca Burmistrza  Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe 
oficjalnie otwarcie centrum zaplanowane jest na 5 lutego br. 
 
Natomiast odnośnie pomocy, jaka została udzielona poszkodowanej w poŜarze rodzinie 
Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe rodzinie zakupiono niezbędne produkty na święta 
oraz opał. Pomoc została równieŜ udzielona od Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku.  
Radny Wojciech Półtorak  zapytał co z remontem stropu w budynku. 
Skarbnik Aneta Nawracała  wyjaśniła, Ŝe było to zdarzenie losowe, w tym celu zwiększono 
dotację dla OPS. 
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W uzupełnieniu obecna na sesji Kierownik OPS Danuta Kłos  poinformowała, Ŝe dokonano 
wizji budynku i pomoc tej rodzinie została udzielona w wysokości 1600 zł. Obecnie, jak 
poinformowała Kierownik OPS rodzina określiła się, Ŝe zamierza zamieszkać w innym domu 
i nie określiła, czy przymierza się do remontu budynku. 

 
W odpowiedzi na zapytanie radnego Krzysztofa Krzywaka  odnośnie powstania centrum 
kształcenia na wsiach, Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe w I turze gmina nie 
zakwalifikowała się do projektu. Warunkiem zakwalifikowania się obiektu pod tego typu 
projekt było spełnienie następujących warunków: podjazd dla niepełnosprawnych oraz stałe 
łącze z Internetem. Pani Dyrektor w Dąbrówce Wlkp. pokazała obiekt szkoły, ale nie spełnił 
on stawianych wymagań.  Ponadto Zastępca Burmistrza podkreśliła, Ŝe określono w 
projekcie bardzo krótki okres tj. między 19.12.2007 a 15.01.2008 na wykonanie niezbędnych 
prac umoŜliwiających funkcjonowanie centrum. 
W odniesieniu do funkcjonowania centrum kształcenia w bibliotece w Kosieczynie radny 
Krzysztof Krzywak zauwaŜył, Ŝe naleŜy pamiętać o tym, by po pierwszym półroczu podczas, 
którego utrzymywanie centrum byłoby dofinansowane w ramach projektu naleŜy zwiększyć 
środki w budŜecie na utrzymanie biblioteki. 
Radny Wojciech Półtorak  poinformował, Ŝe LGD przygotowuje projekty na centra 
kształcenia i zamierza zabezpieczyć środki na ten cel dla szkół.  
 
 
Do pkt.13  

 
Oświadczenia i wolne wnioski 

 
Radny Krzysztof Krzywak zasygnalizował, by w przypadku braku wystarczających środków 
na organizację tegorocznych ferii zimowych Burmistrz przydzielił środki na ten cel. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  odniósł się do przedstawionej szaty graficznej w kalendarzyku 
Urzędu na 2008 rok, zaproponował by cykl kalendarzyków miał pewną formułę, podkreślił, Ŝe 
gmina posiada wiele ciekawych obiektów i moŜna  je uwzględnić w kalendarzyku. 
 
Radny Sylwester Budych  zgłosił wniosek o przygotowanie przez StraŜnika Miejskiego 
informacji dot. prac nad uchwałą odnośnie utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. 
 
Radny Sylwester Budych  zgłosił wniosek o przygotowanie szczegółowej analizy pracy 
poprzedniego i obecnego geodety. 
 
Na zakończenie radny Sylwester Budych  zgłosił prośbę, by w pkcie oświadczenia i wolne 
wnioski zawrzeć takŜe „prośby”, poniewaŜ miałby prośbę do radnego Wojciecha Półtoraka by 
nie oczerniał sołtysa z Dąbrówki Wlkp. Radny Sylwester Budych poruszając problem miał na 
uwadze  wyśmiewanie się z sołtysa przed pracownikami przygotowującymi pomieszczenia 
pod centrum kształcenia w Kosieczynie. Ponadto radny Sylwester Budych stwierdził, Ŝe do 
opisów na stronach internetowych na temat swojej osoby jest juŜ przyzwyczajony, ale sołtysa 
z Dąbrówki Wlkp. zamierza bronić. 
W odniesieniu do prośby radnego Sylwestra Budycha radny Wojciech Półtorak 
poinformował, Ŝe strona internetowa go nie interesuje. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski  zwrócił uwagę, Ŝe sesja nie jest odpowiednim miejscem i 
poprosił radnych o powstrzymanie się od tego typu wypowiedzi. 

 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik przypomniała, Ŝe 2 lutego 2008 roku odbędzie się Bal 
Regionu Kozła i są jeszcze wolne zaproszenia.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
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wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 2 radnych "za”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1515 zamknął sesję. 
 
Protokołowała:                                Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska              Krzysztof Krzywak      Jan Mazur 
     
 Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz  
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik  
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 
 
 
 


